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Protokoll fra årsmøte i Vansjø Svinndal Idrettslag for 2024 

Årsmøtet ble avholdt Kirkebygden grendehus 27.03.2025, kl. 18.00. 

Sak 1: Godkjenning av de stemmeberettigede. 

Det var 31 til stede på møtet. 

Av disse var 29 stemmeberettigede. 

Vedtak: De stemmeberettigede ble vedtatt enstemmig. 

 

Sak 2: Valg av dirigent 

Styret foreslo Pål Andre Aaberg som dirigent. 

Følgende hadde ordet i saken: Grethe Guttulsrud 

Vedtak: Årsmøtet valgte enstemmig Pål Andre Aaberg som dirigent. 

 

Sak 3:  Valg av protokollførere 

Styret foreslo Lise Kristin Aaberg-Ljunggren og Janne Beathe Erøy som protokollførere. 

Følgende hadde ordet i saken: Pål Aaberg 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 
 

Sak 4:  Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

Styret foreslo Janne Beathe Erøy som protokollfører og Stine Wold til å underskrive protokollen.  

Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 

 

Sak 5: Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble sendt til alle medlemmer på e-post/spond 27. Februar 2025 og lagt ut på hjemmesiden 4. 
mars.  

Forslag til vedtak: Innkalling godkjennes 

Vedtak: Innkallingen ble vedtatt enstemmig godkjent. 
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Sak 6:  Godkjenning av sakliste 

Sakliste ble publisert på hjemmesidene 20.03.2025 og vist på skjerm under årsmøtet. 

Forslag til vedtak: Sakslisten godkjennes 

Vedtak: Sakslisten ble vedtatt enstemmig godkjent. 

 

Sak 7:  Godkjenning av forretningsorden 

Styret fremla forslag til forretningsorden for godkjenning av årsmøtet.  

Forslag til vedtak: Forretningsorden godkjennes. 

Vedtak: Forretningsorden ble enstemmig godkjent. 

 

Sak 8: Idrettslagets årsberetning  

Hovedstyremedlem Kristine Johnsrød leste opp idrettslagets årsberetning for Vansjø/Svinndal Idrettslag for 

2024. 

Gruppenes beretningen inngår som vedlegg til denne og ble ikke gjennomgått i møtet.  

Forslag til vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets bretetning for idrettslaget.   

 Gruppenes beretninger tas til etterretning. 

Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets bretetning for idrettslaget.  

 Gruppenes beretninger tas til etterretning. 

 

Sak 9: Behandling av idrettslagets regnskap. 

Leder Grethe Guttulsrud la frem idrettslagets regnskap i revidert stand for godkjenning av årsmøtet.  

Kontrollutvalget ved Espen Engebretsen gikk igjennom kontrollutvalgets beretning. 

Spørsmål fra årsmøtet er om det er tatt høyde for at det har vært innkjøpsstopp. Grethe svarer at likvideten 
i en periode var lag fordi egenkapitalen var bundet på rentebærende kontoer og V/S hadde høye utgifter til 
øpebane og sigmahall over en kort periode. Det er ingen liknende prosjekter som er budsjettert i år.  

Forslag til vedtak: Regnskapet og kontrollutvalgets beretning for V/S IL 2024 godkjennes slik de er fremlagt.  

Vedtak: Regnskapet og kontrollutvalgets beretning godkjennes enstemmig.  
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Sak 10: Innkomne forslag 

Forslag 1 Sponsorinntekter pr. lag  

I dag er det satt en øvre grense pålydende kr. 10.000,- for sponsorinntekter pr. lag pr. kalenderår.  
Historisk sett ble denne grensen satt for å sikre et likhetsprinsipp for å gi alle lag like muligheter.  
Sett i lys av størrelsen på lagene i dag og kostnadsbildet som i dag foreligger blir denne grensen urettferdig 
for de større lagene.  
Vi er fullstendig klar over at alle lag kan jobbe så mye dugnad de bare kan, men vi kan ikke straffe de store 
lagene på denne måten.  

Forslag til vedtak:  

Vårt innspill til årsmøtet er derfor at denne ordningen endres og det foreslås en grense pålydende kr. 
3000,- pr spiller og ingen øvre grense pr lag.  

 

Forslag til vedtak fra hovedstyret:  

NIFs Barneidrettsbestemmelser legger til rette for at barn fra året de fyller 11 år kan delta på 
overnattingscuper. Før dette skal barn delta på lokale og regionale arrangementer.    

Med utgangspunkt i dette vil hovedstyret skille på aldersgrupper.   

Opp til 11 år: 1000 per spiller   

Fra 11 år: 2000 per spiller, det skal foreligge en konkret plan for disponering av sponsormidlene. De skal ikke 
akkumuleres på lagkassen.   

Respektive gruppestyre må sikre at det ikke blir store økonomiske skjevheter mellom lag/årganger. Det er 
ikke tillatt å sponse enkeltspillere.     

Økonomiinstruksen oppdateres, utover dette gjelder økonomiinstruksen for lagkasser ved oppløsing av lag.  

Følgende hadde ordet i saken: Simen Hammersborg 

Simen Hammersborg at forslaget er sendt inn på vegne av håndballen. 10.000 er for lite for å gjøre noe med 
laget. Lagene kan få inn mer ved å gjøre dugnad men det er ikke like lett for alle lag. Hvis lagene kan 
begynne tidlig med å hente inn sponsormidler vil man ha økonomi til overnattingscuper når dette blir 
aktuelt. 

Vedtak: Håndballens forslag til vedtak fikk flertall. 11 stemmer mot og 16 stemmer for. Det legges til at man 
ikke kan sponse enkeltspillere.  
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Forslag 2 Økonomiske forutsetninger for håndballen  

En av håndballens viktigste inntektskilder i tillegg til LAM midler har vært kioskinntektene i hallen.   

Dette er nettoinntekter for håndballen og har vært et sårt tiltrengt bidrag for å sikre god aktivitet for barna 
våre.  

Med stengt hall i lang tid, med usikkerhet på når denne vil åpne igjen går håndballen en usikker tid i møte, 
noe også budsjettet for 2025 gir uttrykk for.  

Andre grener i idrettslaget har anledning til å holde sine kiosker åpne, kan avholde arrangementer og på 
den måten opprettholde inntektene.  

Idrettslaget er likvid og har likvide midler.  

Forslag til vedtak:   

Vårt innspill til årsmøtet er at idrettslaget bidrar til å opprettholde tilbudet i håndballgruppen ved å dekke 
inntektstapet gjennom overføringer til håndballen.   

 Forslag til vedtak fra hovedstyret:  

For tiden uten hjemmearena dekkes halleie av Våler Kommune. Regnskapet viser at netto differanse på 
2024 kontra 2023 når vi ser på inntekter for kiosk/inngang sammen med utgifter til leie av hall er 15 000 kr 
mindre i 2024.   

Økonominstruksen sier at hver gruppe skal ha midler til å drifte et år uten inntekter. Fra 2023 til 2024 ble EK 
redusert med -36 307. Håndballen har EK på 880 000 kr ved årsavslutning.    
Håndballen har budsjettert med et positivt resultat for 2025.    
Hovedstyret ser ikke behovet for å dekke inntektstapet når egenkapitalen er såpass høy.     
Vedtak: Håndballens forslag til vedtak fikk flertall. 19 stemmer for og 7 stemmer mot. 
 

Forslag 3 Felles møtepunkter mellom alle grener og hovedstyret gjennom året for å samle idrettslaget 
ytterligere  

Forslag til vedtak fra hovedstyret:  

Hovedstyret stiller seg bak dette forslaget og vil jobbe for å legge til rette for dette i 2025   

Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets forslag. Enstemmig vedtatt. 

 

Forslag 4 Betaling av cuper  

Kan det legges til rette for at cuper kan betales av idrettslaget?  

Enkelte aldersgrupper har mange lag, og det blir mye å legge ut for den enkelte trener  

Forslag til vedtak fra hovedstyret:  
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Dette har vært utredet tidligere da ble det besluttet at det ikke var aktuelt med bankkort da dette utstedes 

personlig. Det ble besluttet at utlegg skal søkes om i forkant av lagleder. Hovedstyret har forståelse for at 

dette er utfordrende.   

Hovedstyret får i oppgave av årsmøtet å utrede dette på nytt.   

Vedtak: Hovedstyret får i oppgave av årsmøtet å utrede dette på nytt.  

Enstemmig vedtatt 

 

Forslag 5 Fair Play Klubbsertifisering  

Er det flere grener som kan sertifiseres med Fair Play?  
Er dette et felles mål klubben kan ha?  
Fotballen ønsker å sertifisere seg i 2026. Krever en del jobb og må planlegges godt i forkant.   
Ønsker hjelp fra Hovedstyret for å få dette gjennomført  

Forslag til vedtak fra hovedstyret:  

Initiativet til Fairplay klubbsertifisering er veldig positivt. Hovedstyret kan kalle inn til et møte hvor dette 
diskuteres i plenum. Selve arbeidet må gjennomføres i gruppene.    

Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets forslag. Enstemmig vedtatt. 

 

Forslag 6  

Stiftelsen Kirkebygden ønsker å inngå en intensjonsavtale med VS-IL med følgende formål: I fellesskap å 

utarbeide en avtale med Våler kommune for bygging av ny flerbrukshall ved Våk under forutsetning av 

byggestart senest i 2027. Stiftelsen vil da gå inn med de resterende fondsmidler som pr i dag er ca 5 mill. 

V/S-IL forplikter seg til et beløp i samme størrelsesorden.   

Årsmøtet i VS-IL gir fullmakt til styret i VS-IL for sammen med Stiftelsen å utarbeide og signere avtale med 

Våler kommune.  

Hovedstyrets forslag til vedtak:  

Det har lenge vært stort behov for en ny hallflate med full størrelse i Våler. V/S IL har en høy egenkapital, 

hvor også deler er avsatt til anleggsmidler. Hovedstyret mener at idrettslaget samlet har økonomi til å bære 

en slik investering og stiller seg bak forslaget.  

Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets forslag. Enstemmig vedtatt. 
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Sak 11:  Medlemskontingent 

Forslag til vedtak: 

Medlemskontingenten fra 01.01.2026 vedtas uendret.   

Æresmedlemmer fritas for kontingent.  

Hovedstyrets medlemmer får refundert medlemskontingenten. 

 

Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets forslag. Enstemmig vedtatt. 

 

Sak 12:  Treningsavgifter 2025/2026 

Forslag til vedtak: 

Årsmøtet gir hovedstyret fullmakt til å fastsette treningsavgifter, med en øvre grense på 3200.  

Følgende hadde ordet i saken: Bente Lied 

 Det ble spurt hvorfor det er forskjell på treningsavgifter for håndball og fotball for de minste barna. 
Håndball dekker ikke overtrekk blant annet men dette gjør fotball og det er noe dyrere å være medlem av 
krets i fotball.  

Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets forslag. Enstemmig vedtatt. Det foreslås også av årsmøtet at 

man ser på kontingent for de minste barna i fotball og håndball og ser på hvilke kostnader som ligger bak 

treningsavgiftene. Enstemmig vedtatt. 

 

Sak 13:  Idrettslagets budsjett 

Grethe Guttulsrud fremla forslag til idrettslagets samlede budsjett for 2025. 

Forslag til vedtak: Budsjettet fastsettes som gjeldende for 2025  

Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 

 

Sak 14:  Valg  

Medlem av valgkomiteen, Bente Lied, la frem valgkomiteens forslag til nytt hovedstyre, gruppestyrer og 

kontrollutvalg.  Leder av idrettslaget la frem hovedstyrets forslag til valgkomité. Alle stiller til valg for 1 år. 

Valgkomitéens innstiling for hovedstyret 2025: 
Leder   Ivar Henriksen  
Nestleder  Renata Orban-Kereki  
Styremedlem Ida Steinsmo  
Styremedlem Kenneth Hvedding  
Styremedlem  Pål Stene  
Styremedlem  Evy Adriana Kristiansen  
Styremedlem Ole Herman Fjeld  
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1.varamedlem Marianne B. Voldengen  
2.varamedlem Per Weum  
 
Valgkomiteens innstilling til Kontrollutvalg 2025 
Leder   Mats Hattevig  
Medlem Erik Hedenstad  
Vara   Gisle Unum  
 
Forslag til valgkomite: 

 Leder; Bente Lied 

 Medlem; Maria Femtegjeld 

 Medlem; - 

 Vara; Cathrine Nilsen 

Forslag til gruppestyrer ble også lest opp. Videre gis hovedstyret fullmakt til å gjøre endringer mellom 

årsmøtene. 

Det manglet et medlem i valgkomiteen, Ole Petter Jacobsen meldte seg til å ta dette vervet.  

Forslag til vedtak: 
 Valgkomitéens foreslåtte kandidater til hovedstyre velges. 
 Valgkomitéens foreslåtte kontrollutvalg velges. 
Hovedstyrets foreslåtte kandidater til valgkomité velges, Ole Petter Jacobsen stiller som medlem.  

 Valgkomitéens forslag til gruppestyrer godkjennes. 

Vedtak: Forslagene ble vedtatt enstemmig. 

 
 
Våler 01.04.2025 

 

----------------------------------------- ------------------------------------------------------------ 

[Navn] [Navn] 
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Protokoll fra årsmøte i Vansjø Svinndal Idrettslag for 2024 


Årsmøtet ble avholdt Kirkebygden grendehus 27.03.2025, kl. 18.00. 


Sak 1: Godkjenning av de stemmeberettigede. 


Det var 31 til stede på møtet. 


Av disse var 29 stemmeberettigede. 


Vedtak: De stemmeberettigede ble vedtatt enstemmig. 


 


Sak 2: Valg av dirigent 


Styret foreslo Pål Andre Aaberg som dirigent. 


Følgende hadde ordet i saken: Grethe Guttulsrud 


Vedtak: Årsmøtet valgte enstemmig Pål Andre Aaberg som dirigent. 


 


Sak 3:  Valg av protokollførere 


Styret foreslo Lise Kristin Aaberg-Ljunggren og Janne Beathe Erøy som protokollførere. 


Følgende hadde ordet i saken: Pål Aaberg 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 
 


Sak 4:  Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 


Styret foreslo Janne Beathe Erøy som protokollfører og Stine Wold til å underskrive protokollen.  


Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 


 


Sak 5: Godkjenning av innkalling 


Innkallingen ble sendt til alle medlemmer på e-post/spond 27. Februar 2025 og lagt ut på hjemmesiden 4. 
mars.  


Forslag til vedtak: Innkalling godkjennes 


Vedtak: Innkallingen ble vedtatt enstemmig godkjent. 
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Sak 6:  Godkjenning av sakliste 


Sakliste ble publisert på hjemmesidene 20.03.2025 og vist på skjerm under årsmøtet. 


Forslag til vedtak: Sakslisten godkjennes 


Vedtak: Sakslisten ble vedtatt enstemmig godkjent. 


 


Sak 7:  Godkjenning av forretningsorden 


Styret fremla forslag til forretningsorden for godkjenning av årsmøtet.  


Forslag til vedtak: Forretningsorden godkjennes. 


Vedtak: Forretningsorden ble enstemmig godkjent. 


 


Sak 8: Idrettslagets årsberetning  


Hovedstyremedlem Kristine Johnsrød leste opp idrettslagets årsberetning for Vansjø/Svinndal Idrettslag for 


2024. 


Gruppenes beretningen inngår som vedlegg til denne og ble ikke gjennomgått i møtet.  


Forslag til vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets bretetning for idrettslaget.   


 Gruppenes beretninger tas til etterretning. 


Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets bretetning for idrettslaget.  


 Gruppenes beretninger tas til etterretning. 


 


Sak 9: Behandling av idrettslagets regnskap. 


Leder Grethe Guttulsrud la frem idrettslagets regnskap i revidert stand for godkjenning av årsmøtet.  


Kontrollutvalget ved Espen Engebretsen gikk igjennom kontrollutvalgets beretning. 


Spørsmål fra årsmøtet er om det er tatt høyde for at det har vært innkjøpsstopp. Grethe svarer at likvideten 
i en periode var lag fordi egenkapitalen var bundet på rentebærende kontoer og V/S hadde høye utgifter til 
øpebane og sigmahall over en kort periode. Det er ingen liknende prosjekter som er budsjettert i år.  


Forslag til vedtak: Regnskapet og kontrollutvalgets beretning for V/S IL 2024 godkjennes slik de er fremlagt.  


Vedtak: Regnskapet og kontrollutvalgets beretning godkjennes enstemmig.  
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Sak 10: Innkomne forslag 


Forslag 1 Sponsorinntekter pr. lag  


I dag er det satt en øvre grense pålydende kr. 10.000,- for sponsorinntekter pr. lag pr. kalenderår.  
Historisk sett ble denne grensen satt for å sikre et likhetsprinsipp for å gi alle lag like muligheter.  
Sett i lys av størrelsen på lagene i dag og kostnadsbildet som i dag foreligger blir denne grensen urettferdig 
for de større lagene.  
Vi er fullstendig klar over at alle lag kan jobbe så mye dugnad de bare kan, men vi kan ikke straffe de store 
lagene på denne måten.  


Forslag til vedtak:  


Vårt innspill til årsmøtet er derfor at denne ordningen endres og det foreslås en grense pålydende kr. 
3000,- pr spiller og ingen øvre grense pr lag.  


 


Forslag til vedtak fra hovedstyret:  


NIFs Barneidrettsbestemmelser legger til rette for at barn fra året de fyller 11 år kan delta på 
overnattingscuper. Før dette skal barn delta på lokale og regionale arrangementer.    


Med utgangspunkt i dette vil hovedstyret skille på aldersgrupper.   


Opp til 11 år: 1000 per spiller   


Fra 11 år: 2000 per spiller, det skal foreligge en konkret plan for disponering av sponsormidlene. De skal ikke 
akkumuleres på lagkassen.   


Respektive gruppestyre må sikre at det ikke blir store økonomiske skjevheter mellom lag/årganger. Det er 
ikke tillatt å sponse enkeltspillere.     


Økonomiinstruksen oppdateres, utover dette gjelder økonomiinstruksen for lagkasser ved oppløsing av lag.  


Følgende hadde ordet i saken: Simen Hammersborg 


Simen Hammersborg at forslaget er sendt inn på vegne av håndballen. 10.000 er for lite for å gjøre noe med 
laget. Lagene kan få inn mer ved å gjøre dugnad men det er ikke like lett for alle lag. Hvis lagene kan 
begynne tidlig med å hente inn sponsormidler vil man ha økonomi til overnattingscuper når dette blir 
aktuelt. 


Vedtak: Håndballens forslag til vedtak fikk flertall. 11 stemmer mot og 16 stemmer for. Det legges til at man 
ikke kan sponse enkeltspillere.  
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Forslag 2 Økonomiske forutsetninger for håndballen  


En av håndballens viktigste inntektskilder i tillegg til LAM midler har vært kioskinntektene i hallen.   


Dette er nettoinntekter for håndballen og har vært et sårt tiltrengt bidrag for å sikre god aktivitet for barna 
våre.  


Med stengt hall i lang tid, med usikkerhet på når denne vil åpne igjen går håndballen en usikker tid i møte, 
noe også budsjettet for 2025 gir uttrykk for.  


Andre grener i idrettslaget har anledning til å holde sine kiosker åpne, kan avholde arrangementer og på 
den måten opprettholde inntektene.  


Idrettslaget er likvid og har likvide midler.  


Forslag til vedtak:   


Vårt innspill til årsmøtet er at idrettslaget bidrar til å opprettholde tilbudet i håndballgruppen ved å dekke 
inntektstapet gjennom overføringer til håndballen.   


 Forslag til vedtak fra hovedstyret:  


For tiden uten hjemmearena dekkes halleie av Våler Kommune. Regnskapet viser at netto differanse på 
2024 kontra 2023 når vi ser på inntekter for kiosk/inngang sammen med utgifter til leie av hall er 15 000 kr 
mindre i 2024.   


Økonominstruksen sier at hver gruppe skal ha midler til å drifte et år uten inntekter. Fra 2023 til 2024 ble EK 
redusert med -36 307. Håndballen har EK på 880 000 kr ved årsavslutning.    
Håndballen har budsjettert med et positivt resultat for 2025.    
Hovedstyret ser ikke behovet for å dekke inntektstapet når egenkapitalen er såpass høy.     
Vedtak: Håndballens forslag til vedtak fikk flertall. 19 stemmer for og 7 stemmer mot. 
 


Forslag 3 Felles møtepunkter mellom alle grener og hovedstyret gjennom året for å samle idrettslaget 
ytterligere  


Forslag til vedtak fra hovedstyret:  


Hovedstyret stiller seg bak dette forslaget og vil jobbe for å legge til rette for dette i 2025   


Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets forslag. Enstemmig vedtatt. 


 


Forslag 4 Betaling av cuper  


Kan det legges til rette for at cuper kan betales av idrettslaget?  


Enkelte aldersgrupper har mange lag, og det blir mye å legge ut for den enkelte trener  


Forslag til vedtak fra hovedstyret:  
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Dette har vært utredet tidligere da ble det besluttet at det ikke var aktuelt med bankkort da dette utstedes 


personlig. Det ble besluttet at utlegg skal søkes om i forkant av lagleder. Hovedstyret har forståelse for at 


dette er utfordrende.   


Hovedstyret får i oppgave av årsmøtet å utrede dette på nytt.   


Vedtak: Hovedstyret får i oppgave av årsmøtet å utrede dette på nytt.  


Enstemmig vedtatt 


 


Forslag 5 Fair Play Klubbsertifisering  


Er det flere grener som kan sertifiseres med Fair Play?  
Er dette et felles mål klubben kan ha?  
Fotballen ønsker å sertifisere seg i 2026. Krever en del jobb og må planlegges godt i forkant.   
Ønsker hjelp fra Hovedstyret for å få dette gjennomført  


Forslag til vedtak fra hovedstyret:  


Initiativet til Fairplay klubbsertifisering er veldig positivt. Hovedstyret kan kalle inn til et møte hvor dette 
diskuteres i plenum. Selve arbeidet må gjennomføres i gruppene.    


Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets forslag. Enstemmig vedtatt. 


 


Forslag 6  


Stiftelsen Kirkebygden ønsker å inngå en intensjonsavtale med VS-IL med følgende formål: I fellesskap å 


utarbeide en avtale med Våler kommune for bygging av ny flerbrukshall ved Våk under forutsetning av 


byggestart senest i 2027. Stiftelsen vil da gå inn med de resterende fondsmidler som pr i dag er ca 5 mill. 


V/S-IL forplikter seg til et beløp i samme størrelsesorden.   


Årsmøtet i VS-IL gir fullmakt til styret i VS-IL for sammen med Stiftelsen å utarbeide og signere avtale med 


Våler kommune.  


Hovedstyrets forslag til vedtak:  


Det har lenge vært stort behov for en ny hallflate med full størrelse i Våler. V/S IL har en høy egenkapital, 


hvor også deler er avsatt til anleggsmidler. Hovedstyret mener at idrettslaget samlet har økonomi til å bære 


en slik investering og stiller seg bak forslaget.  


Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets forslag. Enstemmig vedtatt. 
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Sak 11:  Medlemskontingent 


Forslag til vedtak: 


Medlemskontingenten fra 01.01.2026 vedtas uendret.   


Æresmedlemmer fritas for kontingent.  


Hovedstyrets medlemmer får refundert medlemskontingenten. 


 


Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets forslag. Enstemmig vedtatt. 


 


Sak 12:  Treningsavgifter 2025/2026 


Forslag til vedtak: 


Årsmøtet gir hovedstyret fullmakt til å fastsette treningsavgifter, med en øvre grense på 3200.  


Følgende hadde ordet i saken: Bente Lied 


 Det ble spurt hvorfor det er forskjell på treningsavgifter for håndball og fotball for de minste barna. 
Håndball dekker ikke overtrekk blant annet men dette gjør fotball og det er noe dyrere å være medlem av 
krets i fotball.  


Vedtak: Årsmøtet slutter seg til hovedstyrets forslag. Enstemmig vedtatt. Det foreslås også av årsmøtet at 


man ser på kontingent for de minste barna i fotball og håndball og ser på hvilke kostnader som ligger bak 


treningsavgiftene. Enstemmig vedtatt. 


 


Sak 13:  Idrettslagets budsjett 


Grethe Guttulsrud fremla forslag til idrettslagets samlede budsjett for 2025. 


Forslag til vedtak: Budsjettet fastsettes som gjeldende for 2025  


Vedtak: Forslaget ble vedtatt enstemmig. 


 


Sak 14:  Valg  


Medlem av valgkomiteen, Bente Lied, la frem valgkomiteens forslag til nytt hovedstyre, gruppestyrer og 


kontrollutvalg.  Leder av idrettslaget la frem hovedstyrets forslag til valgkomité. Alle stiller til valg for 1 år. 


Valgkomitéens innstiling for hovedstyret 2025: 
Leder   Ivar Henriksen  
Nestleder  Renata Orban-Kereki  
Styremedlem Ida Steinsmo  
Styremedlem Kenneth Hvedding  
Styremedlem  Pål Stene  
Styremedlem  Evy Adriana Kristiansen  
Styremedlem Ole Herman Fjeld  
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1.varamedlem Marianne B. Voldengen  
2.varamedlem Per Weum  
 
Valgkomiteens innstilling til Kontrollutvalg 2025 
Leder   Mats Hattevig  
Medlem Erik Hedenstad  
Vara   Gisle Unum  
 
Forslag til valgkomite: 


 Leder; Bente Lied 


 Medlem; Maria Femtegjeld 


 Medlem; - 


 Vara; Cathrine Nilsen 


Forslag til gruppestyrer ble også lest opp. Videre gis hovedstyret fullmakt til å gjøre endringer mellom 


årsmøtene. 


Det manglet et medlem i valgkomiteen, Ole Petter Jacobsen meldte seg til å ta dette vervet.  


Forslag til vedtak: 
 Valgkomitéens foreslåtte kandidater til hovedstyre velges. 
 Valgkomitéens foreslåtte kontrollutvalg velges. 
Hovedstyrets foreslåtte kandidater til valgkomité velges, Ole Petter Jacobsen stiller som medlem.  


 Valgkomitéens forslag til gruppestyrer godkjennes. 


Vedtak: Forslagene ble vedtatt enstemmig. 


 
 
Våler 01.04.2025 


 


----------------------------------------- ------------------------------------------------------------ 


[Navn] [Navn] 
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